

Product Information

- 1) Product is available in 26 colors and 30 sizes.
- 2) Product is made of Sunny Glassware with 80% recycled content.
- 3) Product is available in various quantities. (For details, please refer to the product information.)



Product Details

Product Code	SGXT19052902
Product Name	Product Name
Material	Material
Colors	1. 5 colors 2. 15 colors
Quantities	Minimum order quantity 4 units, maximum 48 units
Price	500,000 ~ 1,000,000 units
Lead Time	Lead time 35 days
Payment Terms	30% T/T, Balance B/L
Quality Control	Quality control details
Standards	1. Product is made of Sunny Glassware 2. Product is made of Sunny Glassware with 80% recycled content 3. Product is made of Sunny Glassware ASTM





Product Detail Show

candle wick trimmer

Multiple styles selection, your customized design are acceptable



Application Scenarios



- ◆ Home/Bar/Hotel Decor
- ◆ Festival Decoration
- ◆ Window Displays or Art & Collectible

- ◆ Holidays gifts: Easter, Thanksgiving, Christmas, Valentine's Day, New Year, Father's Day, Mother days
- ◆ Promotion gifts
- ◆ Business Gifts





Office & Sample Room



Who We Are



Shenzhen Sunny Glassware Co.,Ltd

- More than 25 years experience glassware and ceramic ware supplier in China
- Innovative design capacity
- ISO9001 certificate approval
- Candle Holders, Bottles, Drinkware focus

Modest

Passion

Collaborative



Company Profile



Sunny Glassware was established by Frank and Alice for more than 25 years, which provide a leading excellent combination between prices, quality & responsiveness in glassware industry.

Sunny keep engaged in glassware designing and manufacturing, there are more than 10 product lines available from hand blown craft to machine pressed, machine blown and IS machine made etc., and various kinds of deep processing technologies can be customized such as color sprayed, laser printing, decal print, electroplate, frosted, screen printing, sandblasted and ion plating etc. **ISO 9001:2008/2015, Enterprise Intellectual Property and Green & Social Compliance Statement** certificates were issued by the third-party certification companies.

There are about 5,000 items which cover all daily-used glassware and ceramic ware, e.g. candle holders, borosilicate glass, bottles, tumblers, jars, stemware, tableware & drinkware, bathroom accessories etc. The products can meet **FDA, LFGB, CA 65, ASTM, dishwasher test**.

With a strictly control system on product quality and customer service, our exporting market have expanded rapidly to North & South America, Europe, Oceania and Asia.

Our business scopes are mainly involved in home decor, gift crafts and tableware. There are **approximately 80% candle holders in USA luxury branded companies were imported from Sunny Glassware**.



Sunny Glassware 通过了 ISO 9001:2008/2015 QMS 认证，并获得了企业知识产权和绿色及社会责任声明证书。我们的产品涵盖了所有日常使用的玻璃器皿和陶瓷器皿，例如烛台、硼硅酸盐玻璃、瓶子、马克杯、罐子、杯具、餐具和饮品器皿、浴室配件等。我们的产品符合 FDA、LFGB、CA 65、ASTM、洗碗机测试等标准。我们严格控制产品质量和客户服务，我们的出口市场已迅速扩展到北美、南美、欧洲、大洋洲和亚洲。我们的业务范围主要涉及家居装饰、礼品工艺品和餐具。大约有 80% 的 USA 奢侈品牌公司进口的烛台来自 Sunny Glassware。



ISO 9001: 2015



201630655323.4

Factory Show

01 Factory





Surface Treatment

10+ production lines



□ Spraying



□ Engraving



□ Electroplating



□ Silk-screen



- Spraying
- Engraving
- Electroplating
- Silk-Screen

Commonly Package

- ❑ Carton
- ❑ Palletizing
- ❑ Gift box
- ❑ Normal safe export packaging



Carton

Gift Box



Pallet



Logistics Service

- Kitting
- Kabeling
- Repacking
- Pallet etc

Packing & Loading



20 YEARS FORWARDER EXPERIENCE
 - Focus - Professionalism - High Efficiency

WHAT WE CAN DO

WCA

- Air Freight
- Sea Freight
- Courier & Express
- Trucking & Custom Clearance

Shipping

- By Sea
 - By Air
 - By Courier
- * Value-added logistics offered by our owned logistics team
- * Your logistics agents are available

